

المصن: **Manufacturer**
 Nintendo Co., Ltd., Kyoto 601-8501, Japan
 المستورد في المملكة العربية السعودية: **Importer in KSA**
 AIC Trading Ltd, 6312 Al Imam Saud Ibn Faisal Rd, Al Malqa, Riyadh, 13523



معلومات التصميم البيئي	
Ecodesign Information	
HRB Nr. 135709	رقم السجل التجاري للممثل المعتمد في الاتحاد الأوروبي Commercial registration number of EU authorised representative
NGN-01(EU)	معرف الطراز • Model identifier
AC 100 – 240V	جهد الإدخال • Input voltage
50/60Hz	تردد التيار المتردد للإدخال • Input AC frequency
DC 5.0V / 3.0A / 15.0W DC 9.0V / 3.0A / 27.0W DC 15.0V / 3.0A / 45.0W DC 20.0V / 3.0A / 60.0W	*المُخرج (الجهد/التيار/الطاقة) • Output (voltage/current/power)
81.4%	متوسط الكفاءة النشطة • Average active efficiency
76.9%	الكفاءة عند الحمل المنخفض (10%) • Efficiency at low load (10%)
0.10W	استهلاك الطاقة بدون حمل • No-load power consumption

*يحتوي محول الطاقة (NGN-01(EU)) على أربعة أنواع من طاقة المُخرج للتيار المستمر، ويتغير جهد المُخرج تلقائيًا اعتمادًا على الجهاز المتصل.
 The AC adapter (NGN-01(EU)) has four types of DC output power, and the output voltage is automatically changed depending on the connected device.

رقم الموديل • **MODEL NO.**: NGN-01(EU), BEE-011
 © Nintendo
 Nintendo Switch
 Nintendo Switch is a trademark of Nintendo.



Nintendo Switch™ 2

محول الطاقة • AC adapter

Art.-Nr.: 10015256

FXA-BEE-A-ASS-SAU-CO

عربي

قد تُغير Nintendo مواصفات المنتج وتحديث هذه المعلومات من وقت لآخر. تتوفر أحدث نسخة من هذا المستند على <https://www.nintendo.com/eu/docs> أو <https://www.nintendo.com/eu/docs> (هذه الخدمة قد لا تتوفر في بعض الدول).

تعليمات السلامة والأمان

يرجى قراءة واتباع تعليمات السلامة والأمان. قد يؤدي تجاهل هذه التعليمات إلى حدوث إصابة أو ضرر.
 يجب على البالغين الإشراف على استخدام المنتج عندما يستخدمه الأطفال.

تحذير – الأمان والكهرباء

- استخدم محول الطاقة (NGN-01 (EU)) وبسلك USB-C® (BEE-011) لشحن جهاز Nintendo Switch 2 وإكسسواراته.
- وصل محول الطاقة بالجهد الكهربائي الصحيح (100 – 240 فولت).
- لا تستخدم محولات الجهد أو المقاييس التي تغطي كميات كهرباء أقل.
- يجب أن يكون محول الطاقة متصلاً بمقبس قريب وسهل الوصول إليه.
- محول الطاقة مصمم للاستخدام الداخلي فقط.
- عند استخدام محول الطاقة مع أجهزة مثل موصلات الطاقة، استخدم فقط الأجهزة من الفئة الثانية المعتمدة للاستخدام في بلدك.
- لا تعرض هذا المنتج للحريق أو المايكروويف أو ضوء الشمس المباشر أو درجات الحرارة المرتفعة أو المنخفضة للغاية.
- لا تسمح للسوائل بالوصول إلى المنتج ولا تستخدم المنتج بأيدي مبللة أو مريضة. لا تستخدم أو تخزن المنتج في أماكن رطبة. إذا وصل السائل إلى الداخل توقف عن الاستخدام واتصل بخدمة عملاء Nintendo.
- لا تعرض المنتج لضربة أو قوة زائدة. لا تسحب أو تلوي الأسلاك بشدة.
- لا تلمس موصلات الجهاز بصمبعك أو بمواد معدنية.
- لا تلمس محول الطاقة أو الأجهزة المتصلة به أثناء الشحن أوقات العواصف الرعدية.
- إذا سمعت صوتًا غريبًا أو رائبًا دخانًا أو شممت رائحة غريبة، فصل محول الطاقة من المنفذ واتصل بخدمة عملاء Nintendo.
- لا تفكك أو تحاول إصلاح الأجهزة. إذا كنت الأجهزة تالفة فتوقف عن استخدامها واتصل بخدمة عملاء Nintendo. لا تلمس المناطق التالفة. تجنب ملامسة أي سائل متسرب.

تحذير – تعليمات عامة

- احتفظ بالجهاز وملحقاته ومواد تعبئته بعيدًا عن متناول الأطفال والحيوانات الأليفة. مواد التغليف قابلة للإتيلاع
- عند توصيل محول الطاقة، تأكد أن لا يسبب السلك خطر العرقلة أثناء الحركة.

استخدم بحرص

- يرجى التنويه أن درجات الحرارة المناسبة لتشغيل الجهاز بين 5 إلى 35 درجة مئوية.
- لا تضع أي شيء على محول الطاقة.
- انتبه لقدرة تحمل الدائرة الكهربائية عند اختيار مكان توصيل المنتج.
- إذا لم يُستخدم محول الطاقة لفترات طويلة من الزمن، افصله من المقبس لتجنب الأضرار الناتجة عن الجهد الزائد.
- إذا اتسخ محول الطاقة، افصله واسمه بقلمة قماش ناعمة وجافة. تجنب استخدام مخفف الغلاء (التر) أو المحاليل الأخرى.

خدمة عملاء Nintendo

<https://www.nintendo.sa/support>

التخلص من المنتج

لا تتخلص من هذا المنتج في النفايات المنزلية. لمزيد من التفاصيل، تفضل بزيارة <https://www.nintendo.com/eu/docs> أو <https://www.nintendo.com/eu/docs>

ENGLISH

Nintendo may change product specifications and update this information from time to time. The latest version of this document is available at <https://www.nintendo.com/eu/docs> or <https://www.nintendo.com/eu/docs> (This service may not be available in some countries.)

Health and Safety Information

Please read and observe the health and safety information. Failure to do so could result in injury or damage. Adults should supervise the use of this product by children. Retain this information for future reference.

WARNING – Electrical Safety

- Use the AC adapter (NGN-01) and the USB-C® charging cable (BEE-011) to charge the Nintendo Switch 2 console and its accessories.
- Connect the product to the correct voltage (AC 100 – 240V).
- Do not use voltage transformers or plugs that deliver reduced amounts of electricity.
- The AC adapter should be plugged into a nearby, easily accessible socket.
- The product is for indoor use only.
- When using the AC adapter with devices such as power strips, only use Class II devices that are approved for use in your country.
- Do not expose the product to fire, microwaves, direct sunlight, high or extremely low temperatures.
- Do not let the product come into contact with liquid and do not use it with wet or oily hands. Do not use or store in humid locations. If liquid gets inside, stop using and contact Nintendo Customer Support.
- Do not expose the AC adapter to excessive force and do not pull or twist the cable too tightly.
- Do not touch connectors with your fingers or metal objects.
- Do not touch the product or connected devices during a thunderstorm.
- If you hear a strange noise, see smoke or smell something strange, unplug the AC adapter from the socket and contact Nintendo Customer Support.
- Do not disassemble or try to repair the product. If the product is damaged, stop using it and contact Nintendo Customer Support. Do not touch damaged areas. Avoid contact with any leaking fluid.

WARNING – General

- Keep this product and packaging materials away from young children and pets. Packaging items may be accidentally ingested.
- When plugging the AC adapter in, make sure that the cable does not cause a tripping hazard.

CAREFUL USAGE

- Please note that the operating temperature for this product is between 5°C and 35°C.
- Do not place anything on top of the AC adapter cable.
- Pay attention to the load capacity of the circuit when choosing where to plug the product in.
- When the product will not be in use for longer periods of time, remove it from the socket to prevent damage due to overvoltage.
- If the product becomes dirty, unplug it and wipe it with a soft, dry cloth. Avoid using thinner or other solvents.

Nintendo Customer Support

<https://www.nintendo.sa/support>

Disposal of this Product

Do not dispose of this product in household waste. For details see <https://www.nintendo.com/eu/docs>

Warranty

As per the consumer guidelines of the Saudi Ministry of Commerce and Industry, we are happy to offer a 2-year manufacturer warranty for our electronic products.

For any claims, please ensure to have your original proof of purchase (invoice) from an authorized Saudi-based retailer.

For more information, please visit <https://www.nintendo.sa/service>